
   I Debata Publiczna 

4 lipca br w sali liceum im. S. Staszica, udostępnionej nam dzięki uprzejmości p. Dyrektora w/w. 
obiektu, miała miejsce pierwsza publiczna debata mieszkańców zainteresowanych modernizacją 
placu zabaw przy ul. Sowińskiego i Al. Racławickich. Po powitaniu tych, którzy nie boją się 
aktywnie uczestniczyć w tworzeniu wspólnej przestrzeni nastąpiła prezentacja tego co razem warto 
spróbować ulepszyć, dostosować do potrzeb użytkowników. W spotkaniu, którego celem było 
przede wszystkim zapoznanie się z opiniami i potrzebami mieszkańców uczestniczyła także pani 
Marta Kurowska, aktywnie współpracująca z nami radna dzielnicy Wieniawa oraz przychylny nam 
również zaangażowany w naszą inicjatywę pan Marcin Nowak, radny miasta Lublina. Jesteśmy 
wdzięczni, że pomimo upałów i sezonu wakacyjnego nie zignorowali oni debaty 
współmieszkańców. Ich obecność była potwierdzeniem faktu, że wspólna inicjatywa naszej 
osiedlowej społeczności ma podstawy do tego żeby naprawdę zaistnieć. Podczas ożywionej 
dyskusji wypowiadano się na temat braku miejsca do wypoczynku i zabawy oraz parkingu. Każdy 
uczestnik miał nanieść, na wcześniej przygotowane mapki placu, plan jego zagospodarowania. Pan 
Radny Nowak zainteresował  naszymi planami Prezydenta Lublina, który zadeklarował 
partycypację Miasta w kosztach modernizacji. 
       Debata zakończyła się uwiecznieniem na zdjęciu prawie wszystkich uczestników spotkania. 
Czekamy na drugą debatę tym razem we wrześniu. Prowadzący przedstawią na niej wyniki pracy 
grup roboczych powstałych w czasie spotkania oraz analizę opinii wyrażonych w ankietach 
mieszkańców. Na podstawie sporządzonych mapek  będziemy mogli zobaczyć też pierwsze 
propozycje wizji zmodernizowania placu. Mamy nadzieję że debata spotka się z jeszcze większym  
zainteresowaniem lokalnej społeczności obywatelskiej wszak razem jesteśmy silni. O dacie i 
godzinie wrześniowego spotkania dowiemy się, tak jak do tej pory, z plakatów umieszczonych w 
strategicznych punktach naszego osiedla. 

W spotkaniu wzięło udział w tym 26 osób w tym

3 dzieci 
7 mężczyzn 
16 kobiet 
1 radny 
1 radna 


